
Onderwerp : Voltooiing wielercentrum Assen: Coalitie-Akkoord op hoofdlijnen. 
Datum        : 10 mei 2018  
 
 
Het bestuur van de Stichting Wielercentrum Assen (SWA) vraagt uitdrukkelijk aandacht voor 
de absoluut noodzakelijke voltooiing van het wielercentrum. In het concept van het college 
programma missen wij aandacht daarvoor. Wij grijpen terug op de in de 
beheersovereenkomst gemeente Assen – Stichting Wielercentrum Assen vastgelegde 
afspraken, waarvan de volgende afspraak expliciet deel uitmaakt:het bestuur dient een 
tweede bouwlaag te realiseren op de bestaande facilitaire ruimtes/entree van het 
wielercentrum. Inmiddels zijn wij twee seizoenen ervaringen rijker. Deze hebben ons 
geleerd dat succesvolle promotie en goed beheer alleen zullen slagen indien naast de 
realisatie van de tweede bouwlaag de kombaan wordt overkapt. Het bestuur heeft daarom 
opdracht gegeven tot het verrichten van een haalbaarheidsonderzoek. Het 
haalbaarheidsonderzoek d.d. 8 januari 2018 willen wij graag in een eerste 
kennismakingsgesprek met de wethouder, die sport in de portefeuille heeft, aanbieden. 
Diverse ambassadeurs onderschrijven  in het bidbook “Onderdak” de noodzaak van de 
realisatie van onze bouwvoornemens. Het bidbook willen wij dan eveneens aan de 
wethouder aanbieden. 
 
Waarom achten wij het absoluut noodzakelijk te komen tot realisatie van de tweede 
bouwlaag op de bestaande accommodatie en de overkapping van de kombaan.  
 
In de eerste plaats omdat wij gewoon niet tot een goede exploitatie kunnen komen van de 
facilitaire ruimten: 
 

- de combinatie entree en toegang tot wc -, kleed – en doucheruimten voor sporters 
belemmert de organisatie van vergaderingen, sportinstructie als onderdeel van 
scholingsprogramma’s, workshops, overige bijeenkomsten in ernstige mate, 

 
 
en de open kombaan: 
 

- niet is te gebruiken in de periode van ongeveer 15 september tot 15 april 
- het gebruik is in de resterende periode te weersafhankelijk (te geringe 

leverbetrouwbaarheid leidde de afgelopen jaren tot circa 35% afmeldingen van de 
geplaatste reserveringen) 

 
In de tweede plaats en ook de belangrijkste reden: realisatie tweede bouwlaag en 
overkapping kombaan bieden fantastische nieuwe kansen, die wij graag willen benutten. 
Welke mogelijkheden zien wij? 
 
Nieuwe ontwikkelingen, nieuwe kansen: 
 

a. De noordelijke wielersport kent ongeveer 1000 licentiehoudende wielrenners. Wij 
gaan er vanuit te mogen verwachten in het eerste jaar wekelijks door het gehele jaar 
heen – extra -100 wielrenners op twee vaste dagen wekelijks te zien trainen op de 
kombaan. Dit aantal zal in de daarop volgende jaren kunnen worden uitgebouwd naar 
250 wielrenners op meerdere dagen. Nu wordt gedurende de periode 15 april tot 15 
september van de kombaan gebruik gemaakt door gemiddeld 50 wielrenners per 
week. 

b. In het noorden sporten 6000 liefhebbers bij toerfietsverenigingen. Toerfietsers maken 
nu slechts incidenteel gebruik van de kombaan. Een realistische verwachting – 
realistisch in relatie tot het ambitieniveau van de gemiddelde tourfietser - lijkt te 
kunnen zijn dat circa 10% van deze liefhebbers incidenteel extra gebruik gaat maken 



van de kombaan. Deze verwachting zou er toe kunnen leiden dat circa 600 
liefhebbers één keer per maand zullen gaan sporten op de kombaan. 

c. Onze partners (FC. Unitas/BMX, MTB Assen, WV Meteoor Assen Roden, stichting 
Wielerdrome gaan arrangementen/clinics aanbieden voor combinaties van gebruik 
van het wielercentrum, waarbij in het bijzonder de noodzakelijke materialen (baan - , 
MTB – en BMX – fietsen) door de verschillende gebruikende verenigingen/stichtingen 
onder deskundige begeleiding worden aangeboden. Deze activiteit dient in het 
bijzonder de promotie van de wielersport. Jaarlijks bereiken wij hiermee naar 
verwachting 1000 extra aspirant – sporters. 

d. Onze partners zullen meerdaagse incidentele wedstrijden organiseren, waarbij multi- 
disciplinair (kombaan, weg, veld) wordt gesport.  

e. Structureel organiseren onze partners wekelijks op één of meerdere dagen 
terugkerende zogenaamde populaires op de kombaan. Wij verwachten hiervan een 
stevige spin off voor met name de kombaan. 

f. Aan het wielercentrum zal het predikaat topsport accommodatie worden 
toegekend. Het Regionaal Topsport Centrum wielrennen zal er zich vestigen.  

g. De uitbreiding van de facilitaire ruimtes (de tweede bouwlaag) maakt het mogelijk dat 
de Stichting Ondersteuning Wielersport/Asser jeugdtour haar activiteiten na 
verwijdering van het Wielerhome zal kunnen voortzetten in het wielercentrum. 

h. Meer bedrijven/instellingen dan waarvan nu sprake is gaan hun teamsessies in 
combinatie met outdoor activiteiten organiseren in het wielercentrum. 

i. Last, but not least: het Alfa college gaat zijn sport-instructie combineren met 
daadwerkelijke uitvoering op de verschillende onderdelen van het wielercentrum. De 
huidige praktijk maakt duidelijk dat dit initiatief nu reeds eerste aanzetten daartoe 
kent, maar in zijn ontwikkeling ernstig wordt belemmerd door de gebrekkige 
accommodatie: geen geschikte instructieruimten. 

 
Wij willen in overleg met de wethouder sport vaststellen op welke wijze wij tot realisatie 
kunnen komen van onze bouwvoornemens, die moeten leiden tot de voltooiing van het 
wielercentrum Assen: het wielercentrum bij uitstek voor wielrennend en 
fietsliefhebbend Noord – Nederland. “Het wielercentrum verdient het!”. Dit initiatief 
moet naar onze mening expliciet worden opgenomen in het Coalitie-Akkoord op 
hoofdlijnen, dat in de raadsvergadering van 17 mei a.s. op de agenda staat.  
Aansluitend verdienen deze uitbreidingsplannen beleidsmatig/financieel te worden  
meegenomen in het nieuwe collegeprogramma voor de periode 2018-2022. 
 
 
Hoogachtend, 
Het bestuur van de Stichting Wielercentrum Assen, 
 
De voorzitter,   De secretaris, 
 
 
Ger Heeringa.   Fred Snoep.  
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